

Styrelseprotokoll nr 2024:05

Sammanträdesdatum 7 maj 2024, Lokal: Arken, konferensrum Rom

Närvarande: Chris Larsson (ordf), Lena Almström, Margareta Glock, Tommy Svensson på telefon, Bengt Krantz, Cissi Ridderstolpe, Annéa Nordqvist och Marie-Louise Israelson, Lars-Erik Torstenson och Greta Tellström

Ej närvarande: Göran Nordahl, Britt-Inger Hahne,

§ 1 Mötets öppnande

Ordföranden öppnade mötet och informerade oss om att vår kära Birgitta Eklund har avlidit

§ 2 Fastställande av dagordning

Under övrigt följande tillägg

10.3 Birgitta Eklunds bortgång

10.4 Namnbrickor

10.5 Arbetsbeskrivningar

10.6 Loopia

§ 3 Val av protokolljusterare

Lars-Erik Torstenson utsågs till protokolljusterare.

§ 4 Föregående protokoll

Protokollet läggs till handlingarna

§ 5 Ekonomi

5.1 Ekonomiska läget

Lena rapporterade att vår ekonomi är fortsatt god. Vi har fått 3 500 kr från Centralstyrelsen. Chris bad att Lena fortsättningsvis följer upp utfallet för aktiviteterna på det sätt som startats upp.

Lena berättade att det finns inbetalning på 150 kr som troligtvis är dubbel medlemsavgift hur ska hon hantera denna. Det beslutades att Greta och Tommy ska titta på om den kan gälla för nästa år och att inget inbetalningskort sänds till medlemmen.

§ 6 Medlemsläget - Föreningshuset

6.1 Antal medlemmar

För närvarande har vi 627 medlemmar så har vi räknat bort Birgitta och Hans. 455 medlemmar har epost

6.2 Föreningshuset

Tommy hämtar adressetiketter från föreningshuset till utsändningen av höstprogrammet.

§ 7 Aktiviteter

7.1 Rapporter genomförda aktiviteter sen förra styrelsemötet

De genomförda aktiviteterna har i stort sett varit uppskattade och lyckade. Chris tror att Norrköpings resan kommer att bli en förlust.

7.2 Anmälningssläget till resterande aktiviteter under våren.

Bokningsläget ser bra ut men vi konstaterade att det kommer in en del sena återbud. Vi ska informera om vilka aktiviteter där vi fortfarande har lediga platser. (se punkt 8)

7.3 Status planerade aktiviteter till hösten inkl. kalkyler för dessa.

Chris bad att priset på aktivitet 2462 Klimatet påverkar våra liv, ska ändras till 395 kr på så sätt kommer vi hålla en likartad prisbild på föreläsningar.

Vi diskuterade också om vi ska ändra vårt sätt att släppa våra bokningar eftersom vi ser att många aktiviteter blir fulla tidigt och att det sedan kommer ett antal avbokningar längre fram. Det här är något vi ska diskutera vid senare tillfälle.

I samband med kuverteringen ska vi sända ett mail till de som ska hämta programmet på hemsidan. Tommy och Greta pratar med varandra om detta

Greta hämtar program och kuvert den 30 maj.

Efter den här punkten deltar inte Tommy längre och vi andra tog en fikapaus.

§ 8 Information till medlemmarna

8.1 Information om platser kvar och andra aktiviteter

Chris ska informera om lediga platser i aktiviteterna 2432 Dalarö – porten till paradiset, 2434 Drottningholms Slott, 2435 Sturehovs slott med Afternoon Tea och 2436 Lövstabruk

Följande informationer kommer också läggas ut:

- När det gäller Resan till Montenegro tillsammans med Union seniorerna har det kommit ett antal frågor och Chris kommer att förtydliga informationen.
- Stockholms Stads hälsodag för seniorer
- Parkteaterns vänner kommer att ha en resa
- Information om Postnord+

8.2 Utskick publicering på Facebook

Vill vi ha en egen Facebook grupp för att skapa intresse till de som inte är medlemmar var frågan. Annéa har gjort en undersökning av vad som krävs och det kräver en hel del arbete från oss i styrelsen att ha en egen grupp. Vi kan även använda befintliga grupper Postnostalgia och Postalgias vänner genom att publicera bilder och information om aktiviteter vi genomfört. Annéa hjälper gärna till att lägga ut på dessa grupper om vi har bilder och information

§ 9 Information från Centralstyrelsen / Ordförande konferensen

Chris informerade om ordförandekonferensen. Det hade varit många diskussioner om två motioner samt att valberedningens förslag om ny styrelse diskuterades länge och väl. Till slut fastställdes valberedningens förslag. När frågan kom till höjning av medlemsavgiften till 200:-/år var det inte läge att ta upp en ny diskussion. Förslaget om avgiftshöjning gick igenom. Nästa ordförandekonferens är 2026

§ 10 Övrigt

10.1 Stockholms stads äldrenämnd

Greta hade fått en förfrågan om hur vi använt pengarna för 2023 vilket hon har besvarat och sänt in.

10.2 Birgitta Eklunds bortgång

Chris informerade om att Birgitta gick bort den 19 april och hon begravs den 20 maj. Chris kommer delta på begravningen. Vi beslutade att sända 1000 kr till läkare utan gränser som en minnesgåva. Chris ordnar med det.

10.3 Namnbrickor

Chris beställer namnbrickor till Annéa och Marie-Louise

10.4 Arbetsbeskrivningar

De arbetsbeskrivningar som finns på Styrelsewebben under rubriken Styrelsens Arbetsuppgifter behöver uppdateras. Chris tittar över och rättar upp ”Rutiner för styrelsearbetet” Lena uppdaterar ”kassörens arbetsuppgifter” och Tommy uppdaterar ”Medlemsregister arbetsuppgifter”

10.5 Loopia

Greta meddelar dem att vi tänker säga upp avtalet men att vi vill ha informationen tillgänglig fram till avtalet löper ut.

Avslutning

Ordförande påminde oss allt om att vi måste starta upp och börja tänka på nästa säsong dvs våren 2025 aktiviteter. Vi behöver ha minst 2st/person efter sommaren.

Därefter tackade ordföranden för ett bra möte.

Vårens styrelsemöten:

- 4 juni

Höstens styrelsemöten:

- 11 sep, 10 okt, 11 nov och 4 dec

Vid Protokollet:

Marie-Louise Israelsson

Justeras:

Chris Larsson

Lars-Erik Torstenson